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Neschopná vláda premiéra Fialy měla už dávno skončit
a být nahrazena odborníky.
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Vláda premiéra Petra Fialy se už

delší dobu chová bezradně a

neví, co má v krizové situaci

dělat. Měla by skončit a být

nahrazena odborníky. Ilona

Švihlíková, ekonomka a

vysokoškolská pedagožka, v

pořadu 360° na CNN Prima

NEWS shrnula nejen

ekonomické důvody k okamžité rezignaci vlády.

Vláda ČR už nemá vládnout hodně dlouho. Měla by nastoupit

nová vláda, včera bylo pozdě. Měli by to být lidé, kteří budou

loajální k ČR a ne k Ukrajině Měli by to být lidé, kteří rozumí svému

oboru. Úsporný tarif, tak to je vtip roku. Někteří už pochopili, zbytku

to dojde v zimě.

Vláda je naprosto bezradná. Ať ji nahradí odborníci, včera

bylo pozdě, tvrdí Švihlíková

 
Vláda premiéra Petra Fialy (ODS) se už delší dobu chová bezradně a

neví, co má v krizové situaci dělat. Takto počínání kabinetu hodnotí
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ekonomka a vysokoškolská pedagožka Ilona Švihlíková. V pořadu

360° na CNN Prima NEWS pronesla, že současná vláda by měla

skončit a být nahrazena odborníky.

Vláda premiéra Petra Fialy se už delší dobu chová bezradně a neví, co

má v krizové situaci dělat. Takto počínání kabinetu hodnotí

ekonomka a vysokoškolská pedagožka Ilona Švihlíková. V pořadu

360° na CNN Prima NEWS pronesla, že současná vláda by měla

skončit a být nahrazena odborníky.

„Situace je naprosto bezprecedentně vážná.“

Fialův kabinet poté osočila, že za tři čtvrtě roku, co je u moci,

neučinil nic pro zlepšení situace. Sama ohledně energetické krize

říká, že je namístě jednoznačně zastropovat ceny. „Já sama o

zastropování hovořím tři čtvrtě roku a jsou tady odborníci z oblasti

energetiky, kteří o tom hovoří ještě déle,“ dodala Švihlíková.

Podle ní jsou zcela ignorovány zejména firmy, které by se tak mohly

dostat od existenčních problémů. „Situace je podstatně vážnější, než

je prezentována, a připadá mi tragické, že se o tom bavíme až teď,“

poznamenala ekonomka.

Dle jejích slov je vláda „bezradná celou dobu“. „Tato vláda vůbec

neví, co má dělat. V mém optimistickém scénáři by nastoupila jiná,

přičemž včera bylo pozdě,“ pokračovala Švihlíková. Ideálně by tak

podle ní na místa současných ministrů měli nastoupit odborníci.

„Já už mám problém komentovat pana Síkelu. To už není arogance, to je zpupnost.“

Celý text a video: Vláda je naprosto bezradná. Ať ji nahradí

odborníci, včera bylo pozdě, tvrdí Švihlíková

Ilona Švihlíková: Mám pocit, že představitelé našeho státu

hájí zájmy úplně jiné země, než naší

 
Ruský Gazprom odstřihl od středy Polsko a Bulharsko od plynu. Nás

se to prý nedotkne. Nebo když, tak jen trochu. Cena plynu ovšem v
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Evropě výrazně stoupla. Co všechno to znamená pro Polsko, pro

Bulharsko, pro nás a pro budoucnost? O tom všem budu hovořit s

ekonomkou a politoložkou Ilonou Švihlíkovou.

Ilona Švihlíková 1. díl: Nastává opak globalizace, státy už si

nedůvěřují a sázejí více na sílu

 
Vždycky potřebujete stát oběma nohama pevně na zemi a nevkládat

do analýz, nota bene do tak zásadního typu, jako je energetika, svá

bájná přání. Tam je skutečně potřeba mít tvrdě, jasně narýsovanou

bilanci: Dovezu? Odkud? Jaká infrastruktura? Kdo to zaplatí? Jakým

způsobem budu diverzifikovat? A pozor, diverzifikují také

dodavatelé. My si pořád myslíme, že diverzifikuje jenom odběratel,

ale dodavatel diverzifikuje také.

Ilona Švihlíková 2. díl: Ceny ještě porostou. Jsme asi v

polovině kopce

 
V posledních týdnech je tady obrovské spoléhání se na Evropskou

unii, to znamená nejenom takzvaná solidarita, ale že to EU vyřeší, z

EU to přijde, EU nám to dá, EU to zařídí, a podobně. Což je pro vlády

nedůstojné, ale je to také dosti nerealistické, protože EU je pořád

soubor jednotlivých zemí, které mají různé zájmy. Toto spoléhání se

je až úplnou rezignací.

Ilona Švihlíková 3. díl: V evropské politice je hodně lidí,

kteří si myslí, že válka je dobré řešení

 
Výroky, jako že tady vláda není od toho, aby občanům pomáhala,

nebo aby je vodila za ručičku, tak to je projev vlády, která si není

vědomá své vlastní odpovědnosti, nebo odpovědnost vůbec nechce

nést. A takovou vládu nepotřebuji. A stejně tak výroky typu, kdo

všechno si žil nad poměry. To je něco, co lidi neskutečně rozčiluje. To

znamená, že vzniká emoce, kterou je hodně velký vztek, a to se pak

odrazí v politickém chování.
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Kdo je to Petr Fiala? Vyznavač sudetské Panevropy i placený „bojovník“ za demokracii v
Barmě.

Fiala je trapná karikatura premiéra svobodné země. Brusel má svou poslušnou loutku.
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